



提防欺詐電郵騙案

本會近日收到業內公司通知,有騙徒冒充本會,要求該公司轉帳至第三方個人銀行帳戶。本會謹此澄清有關欺詐電郵並非由本會發送,本會亦從未授權任何個人賬戶或公司賬戶以本會名義收取款項。本會對於任何侵權使用本會名稱及標誌的行為,保留法律追究權利。

所有本會收取的款項應直接繳予本會的銀行帳號。如對付款方式及銀行賬戶資料有任何疑問;或收到任何假冒本會的可疑電子郵件、電話或付款請求,請以電郵 enquiry@jewelry.org.hk或致電 (852) 2766 3002 聯絡本會。謝謝。

香港珠寶製造業廠商會謹啟 二零一七年十一月廿一日

21st November 2017

Dear members and traders.

Alert on Email Scams

HKJMA was recently informed that a trader received a fraudulent email requesting a payment transfer to a third-party personal account. HKJMA hereby clarifies that, the fraudulent email was not sent by our association, and that HKJMA never authorizes any person or company using his/her/its individual bank account to receive payment on behalf of HKJMA. HKJMA reserves the right to seek all remedies available by law for any violation of HKJMA's rights in the HKJMA name and emblem.

All payment requests from our association shall be made to the HKJMA bank account directly. For any enquiries regarding the payment methods and bank account details; or should you receive any suspicious email, call or payment request, please contact us via email at enquiry@jewelry.org.hk or via phone on (852)2766 3002. Thank you for your attention.

Hong Kong Jewelry Manufacturers' Association





